



Arrangement of 2023/24 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme
有關「2023/24 季節性流感疫苗學校外展（免費）計劃」安排

Dear Parents,
各位家長:

To increase the uptake of seasonal influenza vaccination (SIV) among school students, the government is introducing the 2023/24 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme. The Department of Health will provide inactivated seasonal influenza vaccines (injectable type) and will arrange for a doctor/medical organisation to offer free SIV outreach services. Please refer to the table below for more information. To participate, please complete and submit either the Consent Form (Part IV) or the Refusal Form (Part V) to your child's class teacher by 13 September 2023 (Wed).

An eHealth promotional leaflet and a registration consent form are also attached. To register with eHealth and establish lifelong vaccination records for your child, please complete the consent form and return it to the class teacher by 13 September 2023 (Wed). For further enquiries, please contact Mr Choy Tsz Kit or Ms Soen Yi Wun at 2604 9762 during office hours. Thank you for your attention.

Date	活動日期	16 October 2023 (Mon)	2023 年 10 月 16 日 (一)
Venue	活動地點	Rm 614	本校 614 室
Medical Organisation	到校醫療機構	JP Partners Medical Centre Limited	莊柏醫務中心有限公司
Activity Fee	活動費用	Free of charge	費用全免

為了增加學童流感疫苗的接種率，並協助學校安排外展疫苗接種服務，政府推行了「2023/24 季節性流感疫苗學校外展（免費）計劃」。衛生署將提供滅活季節性流感疫苗（注射型），並安排醫生/醫療機構提供免費的季節性流感疫苗外展服務。詳細接種安排請參閱上表。請家長填妥表格（參加者填寫第四部分、不參加者填寫第五部分），並於 2023 年 9 月 13 日（三）前交回班主任。

隨函亦附「醫健通」的宣傳單張和登記同意書。若家長希望參加醫健通為子女建立終身疫苗紀錄，請填妥登記同意書，並於 9 月 13 日（三）前交回給班主任。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762，與蔡子傑老師或孫依媛老師聯絡。特此函告。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
11 September 2023 2023 年 9 月 11 日